
 

 

 

Folketingets Sundheds- og Ældreudvalg har den 14. november 2018 stillet følgende 

spørgsmål nr. 146 (Alm. del) til sundhedsministeren, som hermed besvares foreløbigt.  

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Liselott Blixt (DF). 

 

Spørgsmål nr. 146:  

”Vil i istere  ko e tere, at de  Norske versio  af ’Detektor’, ’Faktisk’ på TV2 
Norge, konstaterer, at der ikke er dækning for at standardiserede tobakspakker vir-

ker, når de faktatjekker Høyre-politikere , Be t Høies påsta d: ”Sta dardiserte i -
pakninger tar [tobakksforebygging] et skritt videre, og vi vet det virker”? Der he vises 
til https://www.faktisk.no/faktasjekker/NLl/standardiserte-tobakksinnpakninger-vir-

ker” 

 

Svar: 

Mit ministerium har til brug for min besvarelse anmodet om bidrag fra Sundhedssty-

relsen. Jeg forventer at kunne besvare spørgsmålet endeligt medio januar 2019. 
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